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 Nederlandse golfbiljart bond 
 
 
 
 
 

Verslaglegging Rob van Wegberg 25-01-25  
 
 
Onderwerp:   Overleg hoofdbestuur met de districtsbesturen  
Datum:  11 januari 2025  
Locatie:   Café het Verschil (BVE) Pastoor Maesplein 1 6034 TE Nederweert-Eind  
 
 
Aanwezig: Maikel Looymans, André Wiermans, Antoon de Roeper, William Brentjens,  
Leon van Velthoven, Joost Drenth, Bas van Wegberg, Antoon Wolters, Ard Ceelen,  
John Jeurissen en Rob van Wegberg  
 
Overleg, met als doelstelling eventuele knelpunten en verbetervoorstellen te bespreken. 
 
Het agendapunten van district Echt;  

• Afspraken maken met lokaalhouder wat er wel en niet mag in de nieuwe zaal.  
(onder andere het bevestigen van de lampen) 

 
Er zullen vooraf zeker afspraken worden gemaakt met betrekking tot de mogelijkheden. 
Wellicht is het zelfs niet noodzakelijk om lampen op te hangen voor de biljarts, omdat er nu ook al  
perfect licht is. Ook de indeling van de ruimte kunnen we zelf bepalen. 
Alleen de bühne kunnen we niet gebruiken, deze wordt doormiddel van een geluidsarme wand  
afgezonderd van de ruimte die de N.G.B. mag benutten.  
De naam van het gemeenschapshuis is trouwens; Dörpshoes d’n Driehoek  
 

• Scheidsrechters N.K. 
De scheidsrechters dienen niet alleen maar af te tellen maar ook de wedstrijd te volgen en goed op  
te letten zodoende men ook correct kan handelen, indien noodzakelijk. 
 
Als bestuur hebben we gesproken dat in principe ook bij elke wedstrijd een scheidsrechter hoort.  
Maar in sommige gevallen waren bijna alle aanwezige spelers een wedstrijd aan het spelen en  
zodoende waren er geen scheidsrechters voor een aantal wedstrijden. 
 
De aanwezigen zijn het eens dat het streven is dat bij elke wedstrijd een scheidsrechter dient te zijn  
en deze ook zijn plicht doet om de wedstrijd te volgen. 
 
Er wordt aangegeven om eventueel voor de eerste ronde de vrijwilligers een consumptiebon te  
overhandigen. Tevens dienen de verliezers zover als deze niet verder in een andere klasse moeten  
spelen te scheidsrechteren. (in geval van spelen vraagt de organisatie een vrijwillige scheidsrechter)  
 
De opmerking dat men weg moet en niet kan scheidsrechteren is nonsens, omdat men bij een winst  
toch ook aanwezig blijft om verder te spelen.  
Als men toch persé weg moet of weg wil, dient men zelf voor een vervanger te zorgen en geeft men  
de verantwoordelijkheid van de wedstrijd aan die betreffende persoon over. 
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Agendapunten van het district Midden-Limburg;  
• Verlengstuk (extension) standaard toestaan voor iedereen die dit wenst.  
Nu dienen de spelers dit aan te vragen maar is niet meer noodzakelijk omdat er ook al materiaal te  
koop is met bijvoorbeeld een telescoop variant in het onderstuk. Een extension is in principe niet  
alleen voor spelers met een medisch ongemak. Alle aanwezigen zijn het eens om een verlengstuk  
toe te staan, zonder aanvraag. Alle andere hulpststukken of attributen zijn en blijven verboden en  
kan alleen op aanvraag, zoals is opgenomen in de reglementering. 
 
Afgesproken wordt ook dat gebruik van een extension vanaf heden reglementair is  
toegestaan. Met een vermelding; dat de extension wel binnen handbereik dient te zijn en de  
verplichte verwittiging aan de scheidsrechter blijft gehandhaafd. (artikel 01 sub O laatste twee  
alinea’s) De passende tekst voor de reglementering wordt aangepast ná het huidige seizoen. 
 
• Aanpassen leeftijden veteranen en oude gloriën. 
Daar er steeds meer spelers een bepaalde leeftijd bereiken is het wenselijk om de leeftijdsgrenzen  
hierop aan te passen. Het zou fijn zijn als de districten en de N.G.B. gelijkwaardige leeftijdsklassen  
zouden hanteren. 
 
De besturen van de districten en N.G.B. zijn het eens om dit door te voeren. 
Veteranen vanaf 50 jaar t/m 64 jaar en oude gloriën vanaf 65 jaar en ouder.  
 
Voor spelers onder de 50 wordt in Midden-Limburg en Echt een extra klasse geprogrammeerd. 
Het N.G.B.-bestuur moet hierover nog eens nadenken of dit ook bij het N.K. een optie is. 
 
Agendapunten van N.G.B.-bestuur;  

• Voorstellen nieuwe bestuursleden van de N.G.B.  
Antoon Wolters en John Jeurissen hebben zich aangemeld om toe te treden tot het N.G.B.-bestuur. 
De aanwezigen juichen dit toe en wensen Antoon en John succes bij het bestuur. 
Tijdens de A.L.V. zullen beide officieel worden benoemd, bij het N.G.B.-bestuur.  
 

• Korte weergave evaluatie/feedback m.b.t. N.K. om de late/vroege uurtjes te voorkomen. 
Als N.G.B.-bestuur hebben we tijdens de evaluatie diverse verbeterpunten genoteerd, die moeten  
bijdragen dat de wedstrijden dagelijks op een redelijk tijdstip zijn beëindigd. 
 
Op 8 biljarts spelen - optioneel laatste donderdag mee inplannen - eerder loten dan aanvangstijd -  
aanvangstijd op de zaterdag afhankelijk van het aantal inschrijvingen - algemene klasse 4 of 8  
spelers naar finaledag afhankelijk van aantal inschrijvingen - wedstrijden die gepeeld gaan worden  
afroepen zodat spelers zich kunnen voorbereiden - geen 3 series op één dag - om zoveel mogelijk  
dubbel spelen op één dag te voorkomen de reeksen proberen anders te plannen - meer personen  
(bestuur) aanwezig zijn en blijven - geen jeugd meer inplannen op finaledag - beter de wedstrijden  
managen tijdens finaledag - vooraf aan huldiging van jubilarissen al loten - op de finaledag en  
wellicht op de zaterdag en of zondag toch iets eerder beginnen. 
 
Alle aanwezigen vinden het goede verbeterpunten en hopelijk blijven de inschrijvingen de  
stijgende lijn volgen. Het beste zou zijn als men tijdens de finaledag vooraf al kan aangeven op welk  
tijdstip de finale van de algemene klasse zal starten.  
 
Ook wordt aangegeven om wellicht een uiterste inschrijfdatum (2 weken voor het N.K.) te bepalen. 
Zodoende men beter kan anticiperen op bepaalde zaken en eventueel aanpassingen door voeren. 
 

• Training (jeugd) talenten. (plan van aanpak)  
Door enkele bestuursleden en spelers zijn we voornemens om de beloften (jeugd/beginners) les te  
geven in de beginselen van het golfbiljartspel. 
Diverse spelers zijn benaderd en hebben gegevens aangereikt.  
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Eveneens is er een groepsapp aangemaakt. Trainers hebben zich aangemeld. 
Vanaf januari 2025 zullen door de trainers via de groepsapp de spelers worden geïnformeerd,  
wanneer en waar er een les is en wat er wordt getraind. Er wordt aangegeven dat een vaste dag voor  
de training wellicht beter is en men dient ook de datum van deze training te vermelden, in de  
groepsapp. Uiteraard zullen trainingen gespreid in Limburg worden gehouden.  
Met betrekking tot het vervoer naar de locatie, kan via de app ook worden afgesproken.  
 

• Rubbers voor de stoppen.  
In 2016 zijn hier afspraken over gemaakt en opgenomen in de N.G.B.-weetjes. 
Er is toen besloten dat BGB-rubbers en de oude GB-rubbers waren toegestaan. 
We willen vanaf komend seizoen alleen de huidige BGB-rubbers nog toestaan. 

 

• Kosten N.K. en interland/ sponsoring/ etc. 
Tijdens de recente editie is meer focus op de kleding voor de interland geweest dan op het  
benaderen van de begunstigers. Er was ook minder tijd door privé werkzaamheden en door het  
afhaken van grotere begunstigers zijn de inkomsten beduidend afgenomen. De sponsorcommissie  
van de N.G.B. zal actiever moeten worden en eventueel worden uitgebreid.  
Hoe kunnen we een en ander voor de komende jaren weer oppakken? 
 
Er wordt aangegeven dat het vinden van begunstigers niet vanzelfsprekend is en steeds weer  
dezelfde bedrijven hiervoor te benaderen is ook niet altijd een optie. 
Bedrijven zijn niet bereid om elk jaar een bijdrage te willen leveren.  
 
De secretaris geeft aan dat het wellicht ook een optie is om eventueel subsidie aan te vragen bij de  
provincie. We weten echter niet hoe een en ander te werk gaat.  
Er wordt een persoon genoemd die in deze materie thuis is.  
Deze persoon zal worden gevraagd om uit te zoeken wat de mogelijkheden zijn. 
 

• Reglement aanpassen  
Bij de K.B.G.B. is een reglement aanpassing vanaf 2025-2026 bepaald. 
Daar we als N.G.B. gelijkwaardige reglementering willen zullen we onderstaande ook doorvoeren. 
- Bal op de lijn van de driehoek: daar waar nu bepaald is dat een bal op de lijn van  
driehoek in de driehoek ligt, wordt dat in de toekomst gewoon op de lijn. Dus niet  
meer in de driehoek. 
 

• Meten met de laser tijdens N.K. 
Het meten met de laser tijdens het N.K. en interland van 2024 was positief te noemen. 
Er waren een aantal verzoeken om toch met het plaatje te meten. 
Voorgesteld wordt om het meten met de laser te vermelden in de N.K.-voorwaarden en ook de tekst  
in de reglementering iets aan te passen. Zodoende is er dan vastgelegd met welk meetinstrument de  
N.G.B. gaat meten. District Midden-Limburg geeft ook te kennen dat we als N.G.B. wederom gebruik  
mogen maken van de laser-meter. (dank hiervoor)  
 

• Nationale beker (datums)  
De programmering van de N.B. was en is nog steeds een hele opgave om alles gerealiseerd en  
passend te krijgen. (teams die niet kunnen, lokalen die niet beschikbaar zijn, onverwachte zaken,  
wedstrijden die omgedraaid moeten worden, vakantieperiodes, volle agenda etc., etc.)  
Moeten we toch niet teruggaan naar een volledige knock-out versie van één wedstrijd?  
 
Er wordt aangegeven dat bij het huidige aantal inschrijvingen een uit en thuiswedstrijd het beste is en  
dat alle deelnemers zelf verantwoordelijk zijn om een andere datum of ander lokaal te zoeken als er  
op de geplande datum niet kan worden gespeeld. Nu er 2 nieuwe bestuursleden zich hebben  
aangemeld bij de N.G.B. kunnen ook taken beter en anders verdeeld worden.  
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De verantwoordelijkheid voor de Nationale beker wordt vanaf volgend seizoen overgenomen door  
ons nieuwe bestuurslid, Antoon Wolters. 
 

• Midweek-competitie.  
De bedoeling is dat de N.G.B. dit gaat faciliteren, vanaf komende competitieperiode. 
Format van spelen; 2 personen spelen totaal 10 partijen op een maandag, dinsdag of woensdag  
vooralsnog in een lokaal van district Echt en of district Midden-Limburg. Gepeeld wordt met 3 ballen  
en maximaal met 4 reserves. Daar we dit mogelijk ook willen via een elektronisch wedstrijdformulier  
gaan we onderzoeken hoe we dit kunnen organiseren, zonder al te veel kosten.  
(Antoon en Bas gaan dit verder onderzoeken en uitwerken)  
Alle aanwezigen vinden dit een mooi initiatief en hopelijk gaat het lukken met het E.W. 
 
Rondvraag en wat nog verder ter tafel komt  
Tijdens het vorige overleg is gesproken om de bepaling/berekening van de jubilarissen in de  
districten gelijkwaardig te maken. 
 
District Midden-Limburg heeft hier over gesproken maar wil haar huidige systeem handhaven. 
De reden is, als er leden stoppen moeten we ons houden aan de bewaartermijn (privacywetgeving)  
van de uitgeschreven leden. Zodoende beginnen we met een nieuwe periode als een lid zich  
wederom aanmeld. 
 
Er wordt gevraagd waarom de contributie niet verhoogd kan worden?  
Bij veel sporten is deze beduidend hoger en bij een verhoging is men in principe ook financieel  
minder afhankelijk van sponsoren. 
 
Allereerst bepaald de A.L.V. of een verhoging van de contributie kan worden doorgevoerd. 
Als er een voorstel wordt gedaan om de contributie te willen verhogen moet dit ook financieel  
onderbouwd worden. Ook de districten zullen dan hieraan gekoppeld de contributie moeten verhogen  
om een en ander in het district te kunnen blijven faciliteren.  
De besturen verschillen hier duidelijk van mening en als N.G.B.-bestuur zullen we toch goed moeten  
nadenken en overleggen of we dit wel op de agenda moeten of willen plaatsen. 
Er zijn ook nog andere mogelijkheden, bijvoorbeeld om de inschrijfgelden aan te passen. 
 
Er wordt een opmerking gemaakt dat een aantal lokalen het wettelijk rookverbod negeren. 
Ook de extra aanvulling vanuit een district kan niet voorkomen dat de aanwezige gasten (niet  
biljarters) in het lokaal zich niet aan het rookverbod houden. 
 
De districten en ook de N.G.B. zijn geen handhavers van wettelijk opgelegde regels in de horeca. 
Wellicht kunnen we nadenken over een eventuele sanctie voor de spelende thuisclub als men zich  
niet houdt aan de verbodsregels, hieromtrent.  
Er zijn andere bonden in de biljartsport die punten van de thuisclub in mindering brengen bij een  
overtreding. Ook op dit onderwerp zullen we als N.G.B.-bestuur overleggen om eventueel een  
sanctie op te nemen in de reglementering.  
 
Van een aantal besproken items zal een enquêteformulier worden gemaakt om de mening van  
de leden te polsen.  
 
Volgend HB/DB-overleg medio januari 2026 in het district Echt  
 
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor de inbreng, 


